2022 主日崇拜事奉輪值同工

2022 工口水川于平地區門工				
本週主日 This Sunday 8/07/2022	下週主日 Next Sunday 8/14/2022			
張 毅	陳彥廷			
程保治牧師 Rev. Jeff Cheng	Brian Holsinger			
方向	陳 瑛			
Lauren	羅鳳玲			
Richard,徐慧君	Raymond,王國歡			
鲁 锋/闞月紅	Jeremy/文			
June Zhu	黄雯茗			
N/A	N/A			
刘 兵,刘杰铭	譚玫琍,Susan H			
黄雯茗,谢 慧	黄玉瑛,邱鈺媛			
Shawn,李任遠	劉砥中,張 毅			
劉偉衡	張 毅			
姐妹图契 Women's Bible Study Fellowship (ZOOM Meeting ID: 821 5093 5268)				
祷告會 Prayer Meeting(ZOOM Meeting ID: (321-971-546)				
青少年團契,家庭查經 Youth/Family Bible Study				
	本週主日 This Sunday 8/07/2022 張 毅 程保治牧師 Rev. Jeff Cheng 方 向 Lauren Richard, 徐慧君 鲁 锋/闞月紅 June Zhu N/A 刘 兵, 刘杰铭 黄雯茗,谢 慧 Shawn,李任遠 劉偉衡 姐妹團契 Women's Bible (ZOOM Meeting ID: 821 祷告會 Prayer Meeting(Z(321-971-546))			

毎月常費預算 Monthly Budget for General: \$15,000.00 | 言道 Mission: \$2,500.00

Contributions	Last Sunday	Month-to-date	June Income	June Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$2, 120. 00	\$22, 231. 40	\$15, 217. 00	\$13, 182. 33
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$100.00	\$0.00
宣道 Missions	\$1, 200. 00	\$3, 450. 00	\$3, 320. 00	\$ 5, 312. 50
其他 Special	\$200.00	\$200.00	\$0.00	\$1000.00

每月背诵经文 Monthly Verses - August, 2022:

我們愛, 因為神先愛我們。人若說我愛神, 卻恨他的弟兄, 就是說謊話的; 不愛他所看見的弟兄, 就不能愛沒有看見的神。 (約翰一書 4:19-20)

牧師 Pastor	長老 Elder	
程保治 Jeff Cheng	張文迪 Wen-Dyi Chang	
Tel: (918) 970-0053	Tel: (918) 252-4886	
jeffpcheng@gmail.com	wendyiandlouise@gmail.com	

40th Anniversary Theme: Grace Ovewflow, Carry On Mission



滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449 http://www.tulsaccc.org/

傳揚福音 造就門徒 Preach the gospel and make disciples

聯合主日崇拜程序

COMBINED ORDER OF WORSHIP

八月七日 August 07, 2022 主席 Presider: 張 毅

10:45AM - 12:15PM

司琴 Pianist: Lauren

講員 Speaker: 程保治牧師

默禱 Silent Prayer 625 主在聖殿中 The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All 宣召 Convocation 主席 Presider 詩 Psalm 117:1-2

頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主祷文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All 眾坐 Congregation 讚美詩 Praise Hymns

> 211 颂赞主圣名 Blessed Be the Name 4 主手所造 All Creatures of Our God and King

祈祷 Invocation 讚美詩 Praise Hymns

主席 Presider

眾坐Congregation 173 耶穌基督是我一切 Jesus is all the world to me

讀經 Scripture Reading 約一 1 John 4:1-12 新會員入會儀式 Membership Induction Geremony 眾坐 Congregation 程保治牧师

諮道 Sermon 神就是爱

程保治牧师 Rev. Jeff Cheng

God Is Love 回應/奉獻 Response/Offering 443 都归耶稣 All for Jesus 主席 Presider 聖餐 Holy Communion 287 在各各他 At the Calvary 眾坐 Congregation

歡迎. 報告 Welcome, Greeting & Announcements 毎月经文 Monthly Verses

主席 Presider

主席 Presider

讚美 荣耀歸於真神 Glory to God in the Highest 眾立 Congregation 祝禱 Benediction

程保治牧师 Rev. Jeff Cheng

阿們頌 Amen Praise 默禱 Silent Prayer 眾立 Congregation 眾坐 Congregation

40 週年慶主題:主恩滿溢. 傳承使命

報告事項:

- 1. 歡迎大家參加今天的主日崇拜。願神賜福大家並祂所喜悦的人。
- 2. 下主日 (8/14) 是聯合主日崇拜將在十點四十五分在教會聚會, 同時也有線上 直播。請預備心參加。
- 3. 為了配合教會 40 週年慶、教會設立了週年慶特別認獻單,大家可以憑感動獻上 感恩認獻。
- 4.40 週年個籌款活動:請到展示廳去的觀賞字/圖畫。我們以投標方式來進行。大 家可以把名字, 物件的號碼和奉獻數字填好, 投在箱子裡, 兩週後, 我們會開標, 標價高者得。所有募款都會歸入40週年基金。謝謝!
- 4. 教會邀請弟兄姐妹來投稿寫 40 週年感恩特刊的文章。請將稿件發給 Carmen 或 維秀姐妹。教會也徵求週年特刊封面設計的設計圖,截稿為八月底。請將稿件 發給方向弟兄或維秀姐妹。
- 5. 2022 年美中基督徒夏令會將於勞動節週末 9/2-9/5 在密蘇理舉行。講員有陳世 欽牧師和謝偉光牧師。詳情可到 https://www.footprint.fm/maccsr 詢問和報 名。同時有青少年營(七年級以上)在網上報名 http://laborday.ecbckc.org/

6. 今天下午1:30 PM 有八月份的執事會議。請同工們準時出席。

祷告事項:

教會事工

- 1. 為 8/20 要開始的幸福小組第三期準備工作、參與同工、及 Best 邀約禱告。
- 2. 青少年牧師聘牧及青少年週五/週日老師和課程安排禱告。
- 3. 為今年 11/26-11/27 教會 40 周年慶祝活動及各項籌備工作禱告。
- 4. 為今年的美中夏令會 (9/2-9/5) 祷告, 求神感動大家報名並加添力量給同工。
- 5. 為今年八月份要來 TU 及 ORU 的新生們禱告。

肢體關懷

- 1. 歡迎李常愛、任嘉依、李智勇、杜娟加入教會成為會友, 願神祝福 他們和他們 的家庭。
- 2. 為最近來教會的新來賓們。能加入我們的小組聚會繼續禱告。
- 3. 為在幸福小組已信主的郭開屏、Dannis Weng、及 Cao Ran 能早日受洗禱告。 健康需要
- 1. 為劉賢賜弟兄身體健康有好的體力及有好的胃口禱告。

普世宣教

- 1. 為 Paula 預計搬回 Tulsa 的各樣準備工作及找到合適的居住地方禱告。
- 2. 為 Linda & Daniel 夫婦在香港的醫療宣教代禱。

Announcements:

- 1. We welcome everyone and new friends who worshipped with us this morning. May God bless those who attend today service.
- 2. Next Sunday (8/14) is our combined worship service from 10:45 AM to 12:15 PM. We have in person service and live stream.
- 3. Church has launched the 40th anniversary fund pledge as part of the 40th anniversary celebration. Please send in your thanksgiving pledge accordingly.
- 4. As part of the 40th anniversary fund raising event, we have art works for auction. Please visit the display rooms to view the items and the opportunity to submit the auction. Please fill up the form with your name, auction item number and the offering amount and drop into the box. We will announce the highest bidder on

- August 14. All the money received will go into 40th anniversary fund. Thank you!
- 4. Church is inviting brothers and sisters to write article for the 40th anniversary publication. Please send your article to sister Carmen or WeiXiu. We are also accepting 40th anniversary publication cover page design. The due date for submittal is end of August. Please submit your design to brother Fang Xiang or sister WeiXiu.
- 5. 2022 Mid-America Chinese Christian Summer Retreat (MACCSR) will be held this year at Heartland Retreat Center, Parkville, MO from 9/2-9/5 over the Labor Day weekend. We have both adult and youth program. Please visit these websites for registration & information: https://www.footprint.fm/maccsr & http://labordav.ecbckc.org/
- 6. August Deacon board meeting will be held this afternoon at 1:30 PM. Co-workers please be on time. Thanks!

Praver Items:

Church Ministry

- 1. Pray for the preparation work, participation of co-workers, and Best invitation for the third phase of the happiness group to start on 8/20.
- 2. Pray for the youth pastor search and youth teachers and lesson arrangements on Friday and Sunday.
- 3. Pray for the church's 40th anniversary celebrations and preparations this year from 11/26-11/27.
- 4. Pray for the Lord to move more people to register for the 2022 MACCSR and empower the co-workers.
- 5. Pray for the new students coming to TU and ORU this August.

Member Care

- 1. Welcome Charlene Li, Lisa Ren, Felix Li and Juan Du to join the church as members. May God bless them and their families.
- 2. Continue to pray for the new guests who have recently come to our church to join our small group meeting.
- 3. Pray for Guo Kaiping, Dannis Weng, and Cao Ran, who have been converted in the happiness group, to be baptized soon.

Health needs

1. Pray for Brother Jim Lau to be healthy, strong and have a good appetite.

World Missions

- 1. Pray for Paula's various preparations for moving back to Tulsa and finding a suitable place to live.
- 2. Pray for Linda & Daniel for their medical mission in Hong Kong.

講道大綱 Sermon Outlines:

- I. 認識神的靈 Know the Spirit of God
- II. 分辨謬妄的靈 Discern the spirit of falsehood
- III. 彼此相愛 Love one another